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AGENDA 

Punt Onderwerp Duiding 

 
Goedkeuring verslag vorige 
vergadering 

 
Verslag is goedgekeurd. 

1.  

Voorstelling + stemming over 
kandidatuur Nik de Bont 

 

Kandidatuurstelling Nik de Bont wordt positief 

onthaald door de MAR. 

2.  

Korte update milieudossiers 
buurgemeenten (windturbine 
Knauf; biomassacentrale 
Lixhe) 

Twan geeft een update van de recente 

milieudossiers. 

3.  
Beheersplannen beschermde 
landschappen  

Er zijn twee beheersplannen opgesteld voor Voeren 

en de MAR kan hierin advies geven aan het beleid. 

4.  

Update project nestkastjes 
huiszwaluwen 

 

Er werd door Hanne Mengels via Heem en Natuur 

Voeren een project ingediend via het 

landschapsfonds Voeren. 
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1 AGENDAPUNT 1 

Omschrijving: kandidatuur Nik De Bont 

Nik de Bont stelde zich via Christophe kandidaat voor de MAR op 22 februari. 

De milieuraad stemt voor de kandidatuurstelling. Hij zal de volgende keer worden uitgenodigd voor de 

vergadering. 

2 AGENDAPUNT 2 

Omschrijving: korte update milieudossiers  

 

Lixhe biomassacentrale: Waalse regering heeft de vergunning die de stad Visé afleverde, geweigerd. 

De uitbater tekende hierop beroep aan bij de Raad van State. Die vernietigde de beslissing van de 

Waalse regering. Dit betekent dat de oorspronkelijke vergunning die werd afgeleverd door de stad 

Visé, terug geldig is. Dat betekent dat de kans groot is dat de biomassacentrale er zal komen. 

 

De windturbine van Knauf: Er werd door onder andere de Universiteit van Luik beroep aangetekend 

tegen de vergunning van de windturbine (onder meer omwille van het negatief effect door de 

trillingen). 

 

Envisan Lixhe en uitbreiding Knauf. 

3 AGENDAPUNT 3 

Beheersplannen beschermde landschappen  

 

Er werden in opdracht van de gemeente Voeren door Regionaal Landschap Haspengouw en Voeren 

twee beheerplannen opgesteld voor de Gulpvallei en Altenbroek-Voervallei. 

Deze Onroerend Erfgoed beheerplannen voor Gulp-en Voervallei willen iedereen betrokken bij het 

landschapsbeheer en de verdere ontwikkeling van het landschap van de Voerstreek concrete en 

inspirerende informatie aanbieden opdat de erfgoedwaarden van de cultuurhistorische landschappen 

van Gulp- en Voervallei niet verloren gaan, maar net versterkt kunnen worden. 

De eerdere erkenning van de twee gebieden als beschermd landschap werd vernietigd door de Raad 

van State omwille van een beroep aangetekend door een grootgrondbezitter in Voeren. Er was geen 

MER ingediend bij het erkenningsbesluit waardoor dit niet rechtsgeldig was. 



Desalniettemin besliste de gemeente om verder te gaan met de beheerplannen. De plannen komen in 

mei of juni op de gemeenteraad alvorens ze in te dienen bij Onroerend Erfgoed. 

De MAR kan advies geven aan de gemeente over de plannen. 

 

Advies MAR: De MAR wenst het belang van de beheerplannen voor de Voer- en Gulpvallei te 

benadrukken en geeft een positief advies. De MAR onderlijnt eveneens het belang van 

participatie en samenwerking met alle partijen die het landschap samen vorm geven. Verder 

hoopt ze op termijn dat er een definitieve bescherming van de valleigebieden kan afgeleverd 

worden door Onroerend Erfgoed om verdere degradering van het landschap te kunnen 

tegengaan. We wensen het belang van de historische graslanden te benadrukken en hopen 

dat deze in de toekomst beschermd kunnen worden. 

 

Dan bespreekt de MAR nog even het ontwerp van het master- en operationeel plan van het 

landschapspark Grenzeloos Bocageland. Hopelijk zal de kandidatuurstelling leiden tot een erkenning 

als landschapspark. Indien dit niet gebeurt, is de grond wel gelegd voor een verdere samenwerking 

met alle partners. Bepaalde grensoverschrijdende problematieken kunnen misschien sneller 

aangepakt worden nu de netwerken uitgebreid zijn. Maar zonder de financiering vanuit Vlaanderen 

zal het moeilijk worden om alle doelstellingen zoals bepaald in de plannen, te kunnen waarmaken. 

Duimen dus. 

 

Ook wenst de MAR positief advies te geven over het masterplan van het landschapspark 

Grenzeloos Bocageland. Alle operationele doelstellingen worden door de MAR ondersteund 

en de MAR wenst een actieve rol op te nemen in het realiseren van de doelstellingen. Ook 

mogen er geen restricties opgelegd worden aan de gebruikers van het landschap.  

 

4 AGENDAPUNT 4 

omschrijving: update nestkastjes huiszwaluw en gierzwaluw 

Hanne diende via het landschapsfonds Voeren een project in om samen met de Kerkraad van 

Voeren, Natuurpunt, Heem en Natuur Voeren en de gemeente nestkastjes op te hangen aan de kerk 

van ’S Gravenvoeren. Er komen in totaal 20 nestkastjes voor huiszwaluw en 6 kastjes voor 

gierzwaluw. Deze zullen met de hulp van de gemeentelijke diensten worden opgehangen. 

Verder kunnen de inwoners een gratis nestkastje voor huiszwaluw bekomen en werd er een 

infoartikeltje geschreven in het ledenblad van Heem en Natuur Voeren en het gemeentelijk infoblad. 



5 VARIA 

Lizzie stelt een vraag of er een evaluatie is gebeurd van de recente drukjacht op everzwijnen? Ja, 

die is er inderdaad geweest en ANB volgt alles verder op. Er zal gekeken worden hoe de 

mogelijke sabotage van de drukjacht in de toekomst kan vermeden worden.  

Jean vraagt zich af of er iets gedaan kan worden aan de landschappelijke inkleding van het 

traktorkerkhof in Moelingen. De vergunningssituatie zal nog eens door de gemeente bekeken 

worden.  

 

Sluiting van de vergadering 

 

De vergadering eindigt om 21u40. 

 

De volgende vergaderingen van de adviesraad zullen plaatsvinden op een nog te bepalen dinsdag 

in september en dinsdag 12 december, om 20u in de raadszaal van het gemeentehuis.  

 

 

 

 

Jean-Pierre Rutten 

Voorzitter 


